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Toto je předběžná soupiska našeho týmu a je 
otázkou, zda zvládneme udržet tento počet bor-
ců pohromadě,… budeme se o to snažit, ale to 
musejí někteří potvrdit také docházkou a přede-
vším výkonem na palubovce,… Už jenom zajiště-
ní dresů bude náročné,…. :-)  

  Příjmení  jméno 

1. Barek Jaroslav 

2. Burian Miroslav 

3. Dupač Petr 

4. Havel Tomáš 

5. Horčička Patrik 

7. Hrubeš Petr 

8. Jakubíček Martin 

9. Kubeš Jaromír 

10. Kukla Tomáš 

11. Pastuch Tomáš 

12. Pech Miroslav 

13. Plachý Jiří 

14. Procházka David 

15. Prokoph Lukáš 

16. Rückensteiner Tomáš 

17. Střížík Jan 

18. Šácha Petr 

19. Šén Michal 

20. Vojta Martin 

21. Zajíček Vladimír 

Na konci dubna jsme se rozhodli, že v Železném Brodě 
končíme—důvody jsou jasné a pokud někoho ještě dodatečně 
zajímají, najde je na našem webu.  Tou žje odehraná kapitola a 
teď  je nutné koukat dopředu  a snažit se pokud možno dobře  

vstoupit do nové sezóny. 
Bezesporu si z pohledu 
bývalého Brodu pomůžeme —
na soupisce Jablonce zůstávají 
Burák, Pižla, Páťa, Brachor. 
Objevila se nova posila - z 
České Lípy—Tomáš Pastuch a 
zájem projevil starý matador 
Jirka Plachý, exligový spo-
luhráč z Bižuterie v době 
kamenné,… Nebo tak nějak :-)  

Začali jsme trénovat docela poctivě—první tréninky vypadají 
hodně slibně a je to proti loňskému roku veliký posun v kvalitě 
přípravy. V loňském roce jsme do toho vlítli prakticky z nuly, a 
také to podle toho vypadalo. Letní příprava, kterou mám na 
mysli letní turnaje byla tak někde mezi—přeci jenom staří 
matadoři už mají celou řadu povinností, které s volejbalem 
dohromady úplně nejdou -> někdy tedy vůbec. 

Cílem pro novou sezónu by mělo být co nejlepší předvedená hra 
a pokud budeme držet nastavenou laťku—což je asi to ne-
jtěžší, potom myslím nemáme větší problem.  

Naši hlavní sponzoři 

www.mvv.cz 

 

www.syner.cz  

 

 

 

 

 

Sezóna 2010/2011 - jaká bude ? 

V prvním zápase sezóny jedeme do Liberce na utkání s domácí 
Lokotkou, která bude možná proti loňskému roku možná troche 
jiným týmem– informace jsou zatím hodně nekonkrétní, ale ho-
voří se o zpětném spojení v Duklou a vytvoření “B” týmu jako 
zálohy, která je podle mne pro extraligový tým nezbytná. V loň-

ském roce jsem hráli skupinu B  - Loko hrála skupina A..  Určitě 
bude vzájemný duel vyhecovaný—jako vlastně vždy byl,… Takže 
si myslím, že to může být pro všechny hodně zajímavý sport.  

V následujícím kole budeme doma hostit tým Rakovníku, který 
původně padal do KPI, ale nakonec soutěž administrativně 
zachránil. Bohužle—úplně doma hrát nebudeme, protože v hale 
je taneční soutž, takže budeme muset vzít zavděk náhradním 
řešením a pravděpodobně se objevíme na kdysi domovské 
palubovce ve “Fügnerce”, kde jsem odehráli hodně , ale opravdu 
hodně :-)  Tak nám držte place a zachovjejte nám přízeň ! 

Zajda 

    


